

Bestyrelsesmøde Dansk Svømmebadsteknisk Forening

Mødedato:	Sted	Referent:
13.12.18	Comwell Copenhagen	Karin Rye Riddermann
Ref. nr.	Emne:	
91/2018	Bestyrelsesmøde	
Dagsorden:		
1. Godkendelse af referat fra 30. oktober 2. Siden sidst 3. Regnskab/økonomi 4. Rebranding 5. Uddannelse 6. Projekter 7. Handleplan 8. Arbejdsgrupper (bladet, events, årsmøde og studieture) 9. Medlems- og økonomisystem 10. Eventuelt		
Deltagere:		Afbud:
Lars Norring (LN)		
Klaus Rask Petersen (KRP)		
Liselotte Jacobsen (LJ)		
Anette Larsen (AL)		
Kenneth Laursen (KLA)		
Henrik Due (HD)		
Mette Bendstrup		
Mads Ramsing		
Kent Skovdahl		
		Sekretariatet:
		Karin Rye Riddermann

1. Godkendelse af referat

Referat fra den 30. oktober 2018 godkendes uden bemærkninger.

2. Siden sidst

a. Ind- og udmeldelser

Ingen ændringer. Det aftales, at man kan kontakte sekretariatet, hvis man møder eller tænker på et potentielt medlem. Sekretariatet kan så kontakte den pågældende.

b. AquaPunkt

Intet siden sidst – behandles desuden under projekter.

c. Erhvervslivredderprøven

Fokus i seneste nummer af Svømmebadet. Ellers intet nyt.

Der bør tages kontakt til Dansk Svømmeunion omkring en databehandleraftale omkring opbevaring af prøverne og dermed de tilhørende persondata.

d. **Svømmebadsassistentuddannelsen**

Liselotte og Henrik har netop været til dimission for hold 6 med 13 beståede elever med et gennemsnit på 10.7 – FLOT og det bedste hold nogensinde. DSF holdt en lille tale og overrakte en gave.

Stor ros til både elever og undervisere omkring holdet.

Jørgen har lige været til møde omkring opstart af nyt hold – Carsten?

Liselotte og Lars får møde med Carsten omkring strategi inden næste bestyrelsesmøde.

e. **Aqua Akademiet**

Flot kursuskatalog er publiceret.

f. **Rådet for Større Badesikkerhed**

Lars Norring har meddelt Sven Hedegaard at Dansk Svømmebadsteknisk Forening træder ud af Rådet for Større Badesikkerhed. Vi har ikke fået konkrete henvendelse på udmeldelsen, der har været nævnt i lederen i sidste nummer af Svømmebadet.

g. **Samarbejdspartnere**

Miljøstyrelsen:	Miljøstyrelsen udskyder den planlagt rundtur i Kildeskovshallen, hvor Klaus og Lars kan benytte lejligheden til at tilbyde at DSF kan facilitetere en workshop for styrelsens medarbejdere omkring vandbehandling og rensningsteknologi.
ConnectSport:	Anette og Lars har møde med Peter Mejer-Mortensen i januar.
TI:	Takkede nej til at holde oplæg på årsmødet, men se nærmere under projektstyregruppen. Klaus overvejer dem fortsat til at holde oplæg på en temadag el.lign.
IFFD:	IFFD er glade for beslutningen om at DSF melder sig ind i B4-medlem, og arbejder på at udvikle deres forening og deres politiske arbejde. Vi arbejder tæt sammen omkring konferenceprogrammerne til SportsFair, der skal køre sideløbende.
HI:	Lars forsøger at få fat i Jørgen Mosbæk for at drøfte DSFs beslutning om at melde sig ud af Rådet for Større Badesikkerhed. Dette er endnu ikke lykket.
Dansk Svømmeunion:	Lars og Liselotte har endnu ikke haft det aftalte møde. Lars har koordineret udtalelser til pressen med deres kommunikationsmedarbejder Nora ifm. Otto Skaks udtalelser til pressen omkring elitesvømmere. Det var en god oplevelse at samarbejde med unionen på den måde.

3. Regnskab og økonomi:

Aftalen med sekretariatet: Lars, Annette og Liselotte har haft møde omkring samarbejdsaftalen for 2019. Oplægget til aftale godkendes og klargøres til underskrift.

Årsregnskab: De bevilgede midler til projekter.

Samarbejdsaftale m. Erling: Lars har drøftet aftalen med Erling og den løbende aftale ophører med udgangen af marts 2019. Vi skal have en rød tråd i den kommunikation, der sendes ud fra foreningen, da al information fra foreningen skal koordineres fra sekretariatet.

Erling tager initiativ til et møde mellem ham og Karin, hvor arbejdsgangen koordineres.

4. Navneskifte

Forslag til at processen skal være, at vi på GF i 2019 præsenterer at bestyrelsen præsenterer idéen så medlemmerne forberedes på at der til GF i 2020 kan præsenteres endeligt forslag til navneskift med præsentation af den nye identitet. Denne kan følges op med alle argumenter mv. i bladet hen over det næste år.

Vil være en god idé med en pay-off, catchfrase el.lign. som kan vinkles med vores forskellige aktiviteter.

5. Uddannelsesstrategi

Bestyrelsen holder fast i at holde fokus på Svømmebadsassistent-uddannelsen og vores egne kurser i Aqua Akademiet, mens lederuddannelser bliver overladt til IFFD og HI.

Klaus Frejo kan dermed købe annonceplads på samme vilkår som alle andre leverandører.

6. Projekter

A: Kan projektmidlerne bruges til andet end rent tekniske projekter?

Ja – vi støtter os op ad formålsparagraffen og beskæftiger os med alle forhold, der vedrører svømmebade med offentlig adgang.

B: Økonomi:

Hvor bogføres udgifter til artikler der foreslås af projektstyregruppen? De afledte udgifter ved projekter, skal betales af projektstyregruppen?

Projektstyregruppen betaler for journalister mv. til artikler i Svømmebadet, hvis det er projektstyregruppen, der har besluttet at et projekt-output er en artikel i bladet.

Miljøstyrelsen – god oplevelse at benytte Martin Hesseløe.

SDU – har lovet oplæg inden næste møde.

EY – Vi afventer respons (igen)

AquaPunkt: JA til at undersøge om det kan gøres levedygtigt.

Gæster i svømmehal – Forhåbentligt har vi tal inden jul.

7. Handleplan:

De sidste noter i bunden af handleplanen:

Opgaver (kasserer, instruktion af sekretariatet, pressekontakt) flyttes op i selve handleplanen.

Presseopgaven: Varetages af formanden eller næstformanden med mindre andet er aftalt. Formand og næstformand koordinerer og stemmer af, hvad der kommunikeres på foreningens vegne.

Noterne omkring medlemmer ryger op i de respektive afsnit hvor de hører til. Med de rigtige fordelinger ift medlemsdatabase (der mangler samarbejdspartnere) – kaldes det samme som i kontingentstrukturen.

(godkendende medarbejdere – skal hedde tilsynsfolk – der er én i hver kommune).

8. Arbejdsgrupper

Bladet: Henrik deltager i redaktionsmøde den 29. januar sammen med Lars og Karin.

Events: Forslag til skitse – Dansk Råd for Genoplivning, TrygFonden og andre aktører – analyser mv.
Ivan mv.

Lave en 'fast skitse' så vi som arrangører er klar på hvad vi vil. Skifte ml. Øst og Vest.

Målrette både ledere og medarbejdere.

Krisehåndtering, risikovurdering mv. Tilbagevendende indlæg.

Brand, indretning, farlige steder mv.

Vi igangsætter en proces, hvor TrygFonden også er med.

Årsmøde: Spændende program, med få, mindre justeringer i vente.

Har vi en bekymring omkring vandet, der har stået stille siden boatshowet?

Studieture: Island går fint med pt 28 tilmeldte.

Mads og Annette har besluttet at køre studietur til FSB som til Interbad men med aktivitetet/besøg indlagt.

9. Medlems- og økonomisystem

Simply-Kim er gået i gang, og vi håber vi kan overgå til nyt system til sommer.

10. Eventuelt